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Grønnemose Skole 
Høje Gladsaxe Torv 4, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 32 20 
E-mail: groennemose@gladsaxe.dk 
 

 

 
 

 
Bestyrelsesmøde 

Grønnemose Skole 
Høje Gladsaxe Torv 4 

2860 Søborg 
 

                    Referat 
Mandag d. 17 maj 2021 

Kl. 18.30-20.30 
Afholdes på teams 

 
  

Referat: Kirsten Thorup 
Mødeleder: Vibeke Myrup Jensen 

 
Medlemmer: Mødt: Initialer/Underskrift: 
Mikkel Kvistgaard Aggerholm  afbud  
Hanne Sondrup x  
Anders Leth-Espensen x  
Vibeke Myrup Jensen x  
Anders Gohr Holmgren Afbud  
Henrik Christian Bidstrup Leffers afbud  
Morten Nøhr Reipuert Christiansen x  
Elevrep.:   
Lea Spanggaard x  
   
Medarb. rep.:   
Marianne Vissing x  
Marianne Larsen afbud  
Suppleanter   
Hanne Mette Bjerg   
   
   
Ledelsen:   
Irene Holmquist x  
Kirsten Thorup x  
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1. Godkendelse af dagsorden 
og  
underskrivning af seneste  
referat 
 

Dagsorden og referat godkendt 

2. Generel information 
Skoleleder 
Bestyrelsesformand 
Medarbejdere 
Elevråd 
 

Skoleleder Irene Holmquist: 
 
Vi har nu fået alle elever i skole på fuld tid, og det har be-
tydet, at vi har skullet tage vores genhusningsplan i brug. 
To 4. klasser er i idrætssalene og to er i terrassesalen. To 
6. klasser er i Festsalen og 7. og 8. årgang er rykket over 
på GXU. Vi er blevet taget godt imod og er i en proces 
omkring, hvordan vi bedst kan undervise vores elever 
derovre med de faciliteter, som GXU stiller til rådighed. Vi 
skal blandt andet have lavet en aftale om brug af fagloka-
ler. 
Efter en god periode med næsten ingen smittede har vi 
helt aktuelt flere smittede i samme klasse på 7.årgang. 
Smitteopsporingen er foretaget, og vi håber på, at det bli-
ver ved det.  
 
Fagfordelingen er kommet godt fra start, og i år er der 
særlig opmærksomhed, da beslutningen om at dele sko-
len mellem 4. og 5. årgang kan afstedkomme større usik-
kerhed blandt lærere og pædagoger. Vi har lavet team-
dannelsen, og indtil videre er der ro omkring det, også 
selv om nogle skal flytte team. 
Omkring Bh- klasserne har vi på kort tid fået et mindre 
elevtal, da 10 potentielle elever har fået plads på arabi-
ske fri- og privatskoler. Det betyder, at vi nu kun skal 
starte op med 3 kommende bh-klasser.  
Som det ser ud nu, skal vi ansætte 3 lærere i almen og 1 
lærer og 1 pædagog i gruppeordningen. 
I gruppeordningen har vi en del nye visitationer, men da 
vi ikke har fysisk plads, kan de først starte op efter uge. 
42, i forbindelse med at gruppeordningen flytter tilbage i 
hovedbygningen. 
 
Der er faldet ro omkring de tre 3. klasser, og det går rigtig 
fint. Forhåbentlig kan vi sende to af de 3 klasser afsted på 
lejrskole inden sommerferien og den sidste klasse efter 
sommerferien. 
 
Vi forventer stadig, at 1. salen i fællesbygnigen er asbets-
saneret til august, når skolen begynder efter ferien. 
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Medarbejdere 
Der afholdes elevrådsmøde i næste uge 
Overbygningslærerne har base i LC, og det fungerer godt. 
Testcentret kører rigtig godt, det tager en klasse er igen-
nem på ca 20 min. 
 
Elev 
9. klasserne er glade for, at de sidste måneder er i Grøn-
nemose-matriklen. 
Dejligt, at man i år kan vælge den højeste karakter – det 
gør, at mange ikke er så nervøse. 
 

3. 
  

Den gode fortælling – Års-
hjul samt struktur for artikler 
v/Irene og Kirsten 

For at styrke skolen idræt- og bevægelsesprofil konverte-
res mere af den understøttende undervisning til Idræt2, 
hvor der skal laves forløb rettet mod de større idræts-
grene som fod- og håndbold. 
Eleverne vil dermed få mulighed for at dygtigøre sig gen-
nem et 10-årigt forløb inden for de to sportsgrene. 
Skolen vil kunne skabe en stærk fortælling om, at Grøn-
nemose Skole er den eneste folkeskole i kommunen med 
dobbelt op på idræt. 
 
Gladsaxe håndboldklub har meldt meget positivt tilbage i 
forhold til at indgå en samarbejdsaftale med skolen. 
Profilfaget fortsætter som det plejer og vi har til stadig-
hed fokus på at styrke faget. 
Samlet set betyder det, at alle elever på alle trin har sva-
rende til 4.5 timer skemalagt idræt og bevægelse hver 
uge. Dertil kommer bevægelse ind i undervisningen og de 
to årlige profiluger. 
Irene undersøger muligheden for at ”uddanne” ældre 
elever som idrætsledere via Gladsaxe kommune. 
 
Årshjulet for proces for skolestartere blev gennemgået 
 
Der var følgende kommentarer 

• Årshjulet skal være fast punkt på SB-møder i for-
hold til kommende aftaler og løbende evaluering 
af indsatser 

• En opmærksomhed på at rette indsatsten i nogle 
af de institutioner, hvor vi ikke får så mange børn 

• Husk formidlingen af dobbelt op på idræt  
 
 

 

I forhold til mødet i juni i institutionerne 
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• SB-plakat sendes ud i A4 format med en lille hil-
sen fra bestyrelsen indholdende udsagn om, hvor-
for man er glad for at have sit barn/børn på GMS, 
og hvorfor man som elev er glad for at gå på GMS 
(elevråd) 
Kommentarer sendes til Irene senest den 25. maj 

 

 
Udkast til rækken af artikler blev gennemgået  
 
Artikelrække: 
Grønnemosedagen – ledelsen + bestyrelsen 
Matlab – Børnehusene kommer på besøg 
Ishockey – samarbejde med Gladsaxe Ishockey klub 
Dobbelt op på idræt – Fifa – eleven for health- Global 
sundhedsinitiativ fra Fifa gennem dansk boldspilsunion – 
DBU 
Matematikkens dag 
Skolestart – bestyrelsen 
Sproglab -  
Elevrådets arbejde – elevrådet 
2 artikler mere fra forældre 
 
Der var følgende supplerende forslag 
 

• en opmærksomhed på artiklernes flerstemmighed 

• en artikel om dagligdagslivet/aktualitet 

• Forældreaftener for kontaktforældre– inviteret af 
skolebestyrelsen 

• Kan elevrådet komme med forslag til den gode hi-
storie? Punkt på næste møde i elevrådet. 

 
 
 

4. Planlægning af årsberetning 

V/Mikkel 

 
Anders taler med Mikkel ang. årsberetning. 

5. Evt.  

   

 Kommende punkter Nedsættelse af arbejdsgruppe i forhold til SB-arbejdet i 
instutionerne. Foreløbig deltagelse af Vibeke, Anders L og 
Morten 

   

 

 
 


